
 HealthyHome Subscrip�on Policy 

 When you purchase a subscrip�on you'll receive repeat deliveries. These are based on the 
 subscrip�on dura�on and frequency that you select. 

 Your payment details will be stored securely, and you'll be charged for each of these deliveries, 
 unless you choose to pay in advance. 

 Some subscrip�ons may auto-renew at the end of their dura�on. If you don’t want to renew a 
 subscrip�on you can cancel it by contac�ng support@healthyhome.com at least three days 
 before your subscrip�on date.  

 If you want to cancel or change your subscrip�on, you can do it at any �me. Your order 
 confirma�on emails have links to your order. 

 See our returns policy for more details on returns and refunds. 



 订阅政策 

 当您购买订阅时，您将会收到重复的交付。这些都是基于您选择的订阅期限和频率。 

 您的支付详情将会被安全地存储，除非您选择提前支付，否则您将为这些交付被收费。 

 一些订阅可能在其期限结束时自动续订。如果您不想续订订阅，您可以在您的订阅日期至 
 少三天之前通过联系support@healthyhome.com来取消它。 

 如果您想要取消或更改您的订阅，您可以随时这么做。您的订单确认邮件中有链接到您的 
 订单。 

 请查看我们的退货政策，以获取更多关于退货和退款的详情 


